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Zápis z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lutile 

konaného dňa 13.12.2022 
 

 

Prítomní:  

 

poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny v počte 9 – Eduard Čierny, Ing. Jozef 

Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír 

Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

 

Starosta obce Lutila – Peter Knopp  

Hlavná kontrolórka obce Lutila – Ing. Monika Šťastná 

Ekonómka – Ingrid Marhulová 

Právny zástupca obce – JUDr. Filip Šurka 

Konateľ NICO Services s.r.o. – Ján Pružina 

 

Občania: Tobiáš Kösegi, Mária Olajcová 

  

 

Bod č.1. – otvorenie zasadnutia 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva viedol starosta obce Peter Knopp.  

Privítal prítomných na riadnom zasadnutí OZ, ktoré sa začalo o 17:02 hod.. 

 

Starosta obce konštatoval, že je prítomných 9 poslancov z celkového počtu 9. 

Zasadnutie OZ je uznášaniaschopné. 

 

 

Bod č.2. – určenie zapisovateľa zápisnice  

 

Za zapisovateľku určil Ivanu Mesiarikovú – pracovníčku obecného úradu. 

 

 

Bod č.3. – voľba návrhovej komisie 

 

Starosta obce navrhol za predsedníčku návrhovej komisie Ing. Andreu Žiakovú, za členov 

Bc.Romana Spodniaka a Ing. Jozefa Jurkemíka 

 

Hlasovanie, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení. 

Za:  9 – Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 65/2022 bolo prijaté jednohlasne. 
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Bod č.4. – schválenie návrhu programu 

 

Program obecného zastupiteľstva 

Starosta obce uviedol, že poslanci návrh programu dnešného zasadnutia dostali elektronicky 

s pozvánkou.  

 

Hlasovanie za program zasadnutia OZ, tak ako bol zaslaný s pozvánkou  

Program OZ Lutila : 
1.    Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 
4. Schválenie návrhu programu 

5. Kontrola uznesení  

6. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Lutila na I. polrok 2023 
7. Rozpočtové opatrenie č.3 Obce Lutila 

8. Rozpočtové opatrenie č.2 Základnej školy s materskou školou Lutila 

9. Návrh rozpočtu na rok 2023 – Obec Lutila 

10. Návrh rozpočtu na rok 2023 – Základná škola s materskou školou Lutila 
11. VZN obce Lutila o činnostiach, ktorých vykonávanie je zakázané, alebo obmedzené z dôvodu 

zabezpečenia verejného poriadku v obci 

12. VZN o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad na území obce Lutila 
13. VZN o podmienkach poskytovania príspevku na stravovanie poberateľov dôchodku 

14. Dodatok k VZN č.5/2021 – o určení výšky príspevku v MŠ a školských zariadeniach zriadených 
obcou  

15. Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce 

16. Zmeny a doplnky č.2 – žiadosti občanov 
17. Žiadosť o riešenie dopravnej situácia na križovatke ulíc Štefánikova-Kamenná 

18. Správa majetku obce – majetko-právne vzťahy 

 Mária Nárožná 

 Dušan Neuschl 
19. Interpelácia poslancov 

20. Rôzne, podnety a pripomienky občanov obce, diskusia 

21. Záver 

 

Za:  9 – Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Návrh programu zasadnutia bol schválený uznesením č. 66/2022 jednohlasne. 

 

V zmysle rokovacieho poriadku vyzval  starosta obce poslancov, aby predložili pozmeňujúce 

návrhy na úpravu programu zasadnutia obecného zastupiteľstva. Nikto z poslancov sa neprihlásil. 

Starosta predložil vlastné návrhy na zmenu programu a to: prečíslovanie bodov v návrhu programu 

zaslanom s pozvánkou programe, nakoľko prijímané VZN budú mať priamy vplyv na návrh 

rozpočtu, doplnenie bodu č. 11. NICO Services s.r.o. – zmena výšky nájmu za priestory a zrušenie 

nájmu za automobil a doplnenie bodu č.20. Žiadosť Rady školy o delegovanie zástupcu 

zriaďovateľa.  
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Hlasovanie za prečíslovanie bodov programu, nasledovne:  

7. VZN obce Lutila o činnostiach, ktorých vykonávanie je zakázané, alebo obmedzené 

z dôvodu zabezpečenia verejného poriadku v obci 

8. VZN o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad na území obce 

Lutila 

9. VZN o podmienkach poskytovania príspevku na stravovanie poberateľov dôchodku 

10. Dodatok k VZN č.5/2021 – o určení výšky príspevku v MŠ a školských zariadeniach 

zriadených obcou  

11. Rozpočtové opatrenie č.3 Obce Lutila 

12. Rozpočtové opatrenie č.2 Základnej školy s materskou školou Lutila 

13. Návrh rozpočtu na rok 2023 – Obec Lutila 

14. Návrh rozpočtu na rok 2023 – Základná škola s materskou školou Lutila 

 

Za:  9 – Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Zmena programu bola prijatá uznesením č. 67/2022 jednohlasne. 

 

Hlasovanie za doplnenie programu 

bod č. 11 – NICO Services s.r.o. - určenie výšky nájmu za nehnuteľnosť a zrušenie nájmu za Ford 

Transit 

 

Za:  9 – Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Zmena programu bola prijatá uznesením č. 68/2022 jednohlasne. 
 

 

Hlasovanie za doplnenie programu 

bod č.20 – Žiadosť Rady školy pri Základnej škole s materskou školou Lutila o delegovanie 

zástupcu zriaďovateľa do RŠ 

 

Za:  9 – Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Zmena programu bola prijatá uznesením č. 69/2022 jednohlasne. 
 

Ostatné body sa po zmenách prečíslujú 
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Hlasovanie za upravený programu zasadnutia Obecného Zastupiteľstva v Lutile  

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Schválenie návrhu programu 

5. Kontrola uznesení  

6. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Lutila na I. polrok 2023 

7. VZN obce Lutila o činnostiach, ktorých vykonávanie je zakázané, alebo obmedzené 

z dôvodu zabezpečenia verejného poriadku v obci 

8. VZN o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad na území obce 

Lutila 

9. VZN o podmienkach poskytovania príspevku na stravovanie poberateľov dôchodku 

10. Dodatok k VZN č.5/2021 – o určení výšky príspevku v MŠ a školských zariadeniach 

zriadených obcou  

11. NICO Services s.r.o. - určenie výšky nájmu za nehnuteľnosť a zrušenie nájmu za Ford 

Transit 

12. Rozpočtové opatrenie č.3 Obce Lutila 

13. Rozpočtové opatrenie č.2 Základnej školy s materskou školou Lutila 

14. Návrh rozpočtu na rok 2023 – Obec Lutila 

15. Návrh rozpočtu na rok 2023 – Základná škola s materskou školou Lutila 

16. Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce 

17. Zmeny a doplnky č.2 – žiadosti občanov 

18. Žiadosť o riešenie dopravnej situácia na križovatke ulíc Štefánikova-Kamenná 

19. Správa majetku obce – majetko-právne vzťahy 

 Mária Nárožná 

 Dušan Neuschl 

20. Žiadosť Rady školy pri Základnej škole s materskou školou Lutila o delegovanie zástupcu 

zriaďovateľa do RŠ 

21. Interpelácia poslancov 

22. Rôzne, podnety a pripomienky občanov obce, diskusia 

23. Záver 

 

Za:  9 – Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Upravený program bol prijatý uznesením č. 70/2022 jednohlasne. 
 

 

Bod č. 5. – kontrola uznesení OZ 

 

Kontrolu uznesení OZ vykonala Hlavná kontrolórka obce Lutila Ing. Monika Šťastná.  

Z predchádzajúcich zastupiteľstiev sa prenáša –  

Uznesenie č. 5/2022 – Senior plus n.o. – týkajúca sa kúpi CKN parcely vo vlastníctve obce za 

účelom vybudovania zariadenia pre seniorov – čaká sa na vyhotovenie geometrického plánu 
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Uznesenie č. 48/2022 – žiadosť Mareka Jučišina o zriadenie vecného bremena za účelom práva 

uloženie a údržby inžinierskych sietí k plánovanej novostavbe rodinného domu – zámer bol 

schválený 

Uznesenie č. 63/2022 – žiadosť p. Nárožnej o odkúpenie pozemku – je zaradená do dnešného 

programu 

Hlavná kontrolórka konštatovala, že ostatné uznesenia boli riadne ukončené. 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za vzatie na vedomie správy o plnení uznesení  

Za:  9 – Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 71/2022 bolo prijaté jednohlasne. 

 

 

Bod č. 6. – Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Lutila na I. polrok 2023  

 

Hl. kontrolórka obce v súlade s ustanovením § 18 f ods. 1 písm. b) zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov predložila návrh plánu kontrolnej činnosti obce Lutila pre 

obdobie 1. polroka 2023. Návrh plánu kontrolnej činnosti bol v súlade s citovaným ustanovením 

zákona o obecnom zriadení zverejnený na úradnej tabuli obce od 22.11.2022 do 05.12.2022 . 

Plán kontrolnej činnosti sa skladá z: kontroly príjmov a výdavkov obce, kontroly dodržiavania 

postupov účtovania, kontroly zákonnosti, sledovania stavu a vývoja dlhu obce a kontroly výkonu 

moci elektronicky. 

Diskusia – nikto sa neprihlásil  

 

Hlasovanie za vzatie na vedomie plánu kontrolnej činnosti 

Za:  9 – Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 72/2022 bolo prijaté jednohlasne. 

 

 

Bod č. 7. – Návrh VZN o činnostiach, ktorých vykonávanie je zakázané, alebo obmedzené 

z dôvodu zabezpečenia verejného poriadku v obci  

 

Starosta obce uviedol, že  toto VZN už bolo tohto roku prijaté, avšak bol podaný podnet na okresnú 

prokuratúru na jeho nezákonnosť. Prokurátor po preskúmaní podal protest prokurátora a navrhol 

§3 tohto Všeobecne záväzného nariadenia zrušiť. Preto je potrebné VZN č.2/2022 zrušiť a prijať 

nové, upravené VZN bez tohto paragrafu, ktoré sa bude týkať len používania pyrotechniky. 

Diskusia – Nikto sa neprihlásil  
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Hlasovanie za vzatie na vedomie protestu prokurátora a zrušenie VZN č.2/2022 

Za:  9 – Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 73/2021 bolo prijaté jednohlasne 

 

Hlasovanie za schválenie VZN o činnostiach, ktorých vykonávanie je zakázané alebo 

obmedzené z dôvodu zabezpečenia verejného poriadku v obci 

Za:  9 – Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 74/2022 bolo prijaté jednohlasne 

 

 

Bod č. 8. – Návrh VZN o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad na 

území obce 

 

Toto VZN sa priamo dotýka rozpočtu obce. Technické služby, ktoré zabezpečujú vývoz odpadu 

z našej obce, boli z dôvodu zmeny zákona o spracovaní odpadov nútené zvýšiť cenu za odvoz 

odpadov, ich spracovanie a uskladnenie. Z tohto dôvodu je aj obec nútená zvýšiť ročný poplatok, 

nakoľko zákon zakazuje aby obec doplácala na vývoz odpadu z vlastných zdrojov. Poslanci sa 

návrhom zaoberali na niekoľkých pracovných stretnutiach až nakoniec našli spoločné riešenie.  

Diskusia – p. Lásková – ako predsedníčka finančnej komisie uviedla, že komisia finančnej správy, 

obecného majetku a podnikateľskej činnosti zasadla dnes o 16:30 a prijala potrebné uznesenia 

k všetkým dnes prejednávaným bodom  

Ďalej uviedla, že komisia odporúča prijať VZN a schváliť poplatok za vývoz komunálneho odpadu 

vo výške 0,09041€/na osobu kalendárny deň a výšku poplatku za vývoz drobného stavebné odpadu 

na 0,084€/1 kg drobného stavebného odpadu 

Faktická poznámka – Meliško – upozornil, že treba ľuďom vysvetliť prečo bola schválená taká 

výška poplatku za odvoz odpadu. Nakoľko ročný poplatok nezahŕňa len 4x odvoz komunálneho 

odpadu spred domu na osobu ale aj tzv. „bezplatný“ odvoz plastov, bio odpadu, iného vytriedeného 

odpadu ako aj vývoz odpadu zo zberného dvoru, ktorý tam môžu občania bez ďalšieho poplatku 

doviesť. A opäť pripomenul, že obec nesmie zo zákona doplácať na vývoz odpadov. 

Starosta – pripomenul, že zvýšenie poplatku vzišlo z cenovej ponuky viacerých firiem a prieskumu 

trhu. Aj starostovia okolitých obcí potvrdili, že sú nútený zvýšiť poplatky za odvoz odpadu 

a cenová ponuka Technických služieb mesta ZH je najvýhodnejšia. Ďalej pripomenul, že množstvo  

vytriedeného odpadu znižuje cenu za uloženie komunálneho odpadu a to by malo ľudí motivovať 

k separovaniu.  
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Hlasovanie za schválenie VZN o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný 

odpad na území obce Lutila 

Za:  9 – Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 75/2022 bolo prijaté jednohlasne 

 

 

Bod č. 9 – Návrh VZN o podmienkach poskytovania príspevku na stravovanie poberateľov 

dôchodku 

 

Starosta uviedol, že poslanci sa na pracovnom stretnutí zaoberali návrhom VZN. Obec bude 

prispievať na stravu poberateľom dôchodku, ktorí odoberajú stravu od Červeného kríža sumou 

0,40€/obed. 

Diskusia – p. Lásková – ako predsedníčka finančnej komisie odporúča schváliť VZN 

o podmienkach poskytovania príspevku na stravovanie 

Faktická poznámka – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za schválenie VZN o podmienkach poskytovania príspevku na stravovanie 

poberateľov dôchodku 

Za:  9 – Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 76/2022 bolo prijaté jednohlasne 

 

 

Bod č.10 – Dodatok k VZN č. 5/2021 o určení výšky príspevku v Materskej škole a školských 

zariadeniach zriadených obcou 

 

Výška tohto príspevku bola v tomto roku už menená, a to z dôvodu  nariadenia ministerstva. Toto 

nariadenie sa zmenilo a preto je opäť potrebné zmeniť aj výšku príspevku. Požiadavka z Materskej 

školy bola na zaradenie zariadenia do II. finančného pásma, avšak, vzhľadom na rast cien je 

pravdepodobné, že táto výška nebude o chvíľu postačujúca, preto sa poslanci na pracovnom 

stretnutí dohodli na zaradení až do III. pásma. 

 

Diskusia – Lásková – ako predseda finančnej komisie odporúča schváliť Dodatok č.1 k VZN a 

zaradenie Materskej školy a školských zariadení zriadených obcou do III. pásma  

 

Hlasovanie za schválenie Dodatku k VZN č. 5/2021 o výške príspevku v Materskej škole 

a školských zariadeniach zriadených obcou 

Za:  9 – Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 
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Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 77/2022 bolo prijaté jednohlasne 

 

 

Bod č. 11. – NICO Services s.r.o.  

 

Starosta uviedol, že spoločnosť NICO Services s.r.o. v minulosti obci priniesla nemalé benefity, a 

vzhľadom na súčasnú nepriaznivú situáciu na trhu, stratu zákaziek a stratu zamestnancov, by bolo 

férové, keby teraz obec vyšla v ústrety a pomohla firme. Preto navrhol znížiť výšku nájmu za 

prenájom priestorov ktoré spoločnosť využíva. Zároveň navrhol, ale bola zrušená zmluva o nájme 

automobilu Ford Transit, ktorý bude vzhľadom k svojmu stavu odpísaný a zlikvidovaný. 

Diskusia – nikto sa neprihlásil  

 

Hlasovanie za zníženie výšky nájmu pre spoločnosť NICO Services s.r.o. 

Za:  9 – Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 78/2022 bolo prijaté jednohlasne 

 

Hlasovanie za zrušenie nájomnej zmluva na prenájom automobilu Ford Transit 

Za:  9 – Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 79/2022 bolo prijaté jednohlasne 

 

 

Bod č. 12. – Rozpočtové opatrenia č. 3 Obce Lutila 

 

Starosta uviedol, že prijatím rozpočtového opatrenia dôjde k vyrovnanie položiek, ktoré sú 

v prebytku a ktoré chýbajú. 

 

Rozpočtové opatrenie č.3 obce Lutila, tvorí prílohu zápisnice. 

 

Diskusia – Šťastná, Lásková 

Šťastná – „Obec  má v zmysle ustanovení § 14 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v z. n. p. (na základe orgánu obce 

– starostu alebo obecného zastupiteľstva) právo vykonávať zmeny rozpočtu v priebehu 

rozpočtového roka rozpočtovými opatreniami, a to aj v prípade finančných operácií. 

Z pohľadu zákonných nárokov konštatujem, že prostriedky rozpočtu obce  Lutila ,   sú upravené 

tak , aby  čerpanie   rozpočtu nebolo  na  jednotlivých  položkách v mínusových  hodnotách a aby 

zobrazovalo  aktuálny stav  upraveného rozpočtu   na rok 2022. 

https://www.vssr.sk/main/goto.ashx?t=27&p=3120648&f=3
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Plnenie úloh obce Lutila vo všetkých povinných oblastiach  bude zachované  a zodpovedá prijatému 

rozpočtu a následne upravenému rozpočtu pre rok 2022.  

Odporúčam zastupiteľstvu obce  prijať tieto úpravy a navrhované  úpravy rozpočtu  Obce Lutila  

schváliť tak, ako je v návrhu  rozpočtové opatrenia č. 3/2022 pre  Obec  Lutila.“ 

Faktická poznámka – nikto sa neprihlásil 

Lásková – finančná komisia odporúča prijať rozpočtové opatrenie č. 3 Obce Lutila 

Faktická poznámka – nikto sa neprihlásil 

Hlasovanie za schválenie rozpočtového opatrenia č. 3 Obce Lutila 

Za:  9 – Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 80/2022 bolo prijaté jednohlasne 

 

Bod č. 13. – Rozpočtové opatrenia č. 2 Základnej školy s Materskou školou Lutila 

 

Je obdobným opatrením ako predchádzajúci bod programu 

 

Diskusia – Šťastná, Lásková 

Šťastná – „Odporúčam zastupiteľstvu obce  prijať tieto úpravy a navrhované  úpravy rozpočtu  

Základnej školy s Materskou školou Lutila a schváliť tak, ako je v návrhu  rozpočtové opatrenia č. 

2/2022 pre  Základnej školy s Materskou školou Lutila.“ 

Faktická poznámka – nikto sa neprihlásil  

Lásková – finančná komisia odporúča prijať rozpočtové opatrenie č. 2 Základnej školy s Materskou 

školou Lutila  

Faktická poznámka – nikto sa neprihlásil 

Hlasovanie za schválenie rozpočtového opatrenia č.2 Základnej školy s Materskou školou 

Lutila 

Za:  9 – Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 81/2022 bolo prijaté jednohlasne 
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Bod č. 14 – Návrh finančného rozpočtu Obce Lutila na rok 2023 s výhľadom na roky 2024 

a 2025 

 

Starosta uviedol, že poslanci sa návrhom rozpočtu zaoberali na pracovnom stretnutí. Návrh bol 

zverejnený. Jediná zmena predloženého návrhu voči zverejnenému, je v položke TKO, čo sa 

odzrkadluje ako v príjmoch ako aj výdavkoch. 

 

Stanovisko Hlavnej kontrolórky obce Lutila: „Návrh rozpočtu obce na rok 2023 s výhľadom na 

roky 2024 -2025 je spracovaný   v súlade so všeobecne záväznými právnymi predpismi, je v súlade 

so všeobecne záväznými nariadeniami  Obce Lutila a je spracovaný  v požadovanej  štruktúre a  v 

dostatočnom rozsahu: 

- návrh rozpočtu príjmov ako celok je zostavený na základe reálneho zhodnotenia 

potenciálnych  bežných príjmov obce Lutila a ZŠ a MŠ Lutila na rok 2023 v sume 724 470 €. Sú to 

daňové a nedaňové príjmy, pričom rozhodujúci podiel  má  výnos dane poukazovanej územnej 

samospráve zo strany štátu, tzv. podielová  daň. Granty a transféry  

- návrh rozpočtu výdavkov bude finančne krytý potenciálnymi príjmami a zdrojmi z 

rezervného fondu. 

Je predpoklad, že nastaveným rozpočtom na rok 2023 budú zabezpečené všetky základné  funkcie 

samosprávy obce  Lutila a ZŚ a MŠ Lutila a preto  na základe  môjho  odborného stanoviska a  

skutočností v ňom uvedených  odporúčam obecnému zastupiteľstvu v Lutile Návrh rozpočtu Obce 

Lutila na rok 2023 schváliť.“ 

 

Diskusia – Lásková – finančná komisia odporúča schváliť finančný rozpočet na rok 2023 

Faktická poznámka – nikto  

 

Hlasovanie za schválenie rozpočtu obce Lutila na rok 2023 s výhľadom na roky 2024 a 2025 

Za:  9 – Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 82/2022 bolo prijaté jednohlasne 

 

 

Bod č. 15 – Návrh finančného rozpočtu ZŠ s MŠ na rok 2023 s výhľadom na roky 2024 a 2025 

 

Návrh rozpočtu bol zverejnený na web sídle, ako aj na úradnej tabuli, a v takom znení je predložený 

na schválenie 

Diskusia – Šťastná, Lásková 

Šťastná – Hl. Kontrolórka odporúča návrh finančného rozpočtu prijať 

Lásková – fin, komisia odporúča návrh prijať 
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Hlasovanie za schválenie rozpočtu ZŠ s MŠ Lutila na rok 2023 s výhľadom na roky 2024 

a 2025 

Za:  9 – Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 83/2022 bolo prijaté jednohlasne 

 

 

Bod č. 16 – Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja Obce Lutila na roky 2022-2031 

 

Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja Obce Lutila musel byť posúdený Okresným úradom 

či nemá negatívny vplyv na životné prostredie. Jedná sa o obsiahli dokument zaoberajúci sa 

všetkými oblasťami života v obci. Bez jeho schválenia nie je možné čerpať granty z plánu obnovy. 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za schválenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja na roky 2022-2031 

Za:  9 – Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 84/2022 bolo prijaté jednohlasne 

 

 

Bod č. 17 – Zmeny a doplnky č. 2 

 

Bola doručená ďalšia žiadosť o zapracovanie parciel do Zmien a doplnok č. 2 Územného plánu 

Obce Lutila. Žiadosť zaslal p. Ing. Miloš tesák s manželkou. Parcely, ktoré žiada zapracovať sú 

prioritne určené na miestne komunikácia a uloženie inžinierskych sietí, čiže presne na účel, ktorý 

žiadateľ požaduje. Podrobnejšie sa budú poslanci žiadosťou zaoberať počas procesu obstarávania 

Zmien a doplnkov č. 2 Územného plánu Obce Lutila. 

Hlasovanie za vzatie na vedomie žiadosti Ing. Miloša Tesáka a manželky 

Za:  9 – Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 85/2022 bolo prijaté jednohlasne 

 

 

Bod č. 18. – Žiadosť o riešenie dopravnej situácie 

 

Poslanci sa žiadosťou zaoberali na pracovnom stretnutí. Starosta preskúmal trh a zistil, že cena za 

dopravný radar sa pohybuje okolo 2 300€. Čo je nemalí obnos. Avšak žiadna cena nie je vysoká 

ak má zachrániť život. Vo výhľade je aj možnosť dotácie z ministerstva. Čo ale môže trvať 
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mesiace. Preto starosta navrhol možnosť umiestnenia zrkadla na Štefánikovej ulici pri Kultúrnom 

dome, čo by bolo najrýchlejšie a možno aj najefektívnejšie riešenie vzhľadom na bezpečnosť 

vychádzania z rodinných domov a zabráneniu kolízií. Ceny zrkadiel sa pohybujú okolo 250 - 450€. 

najideálnejším riešením by bolo, keby dopravnú situáciu posúdil dopravný inšpektor. 

 

Diskusia: Murgaš, Žiaková, Jurkemík, Čierny 

Murgaš – sa vyjadril, že radar podľa neho nemá veľký význam, nakoľko vodičov nespomalí. Skôr 

vidí význam v umiestnení zrkadla, kde si môžu vodiči vychádzajúci z rodinných domov vizuálne 

overiť bezpečnosť cestnej premávky 

Žiaková – uviedla, že každoročne býva výzva ministerstva vnútra, ktorú spracováva Okresný úrad 

v sídle kraja, ktorá poskytuje dotáciu obciam na riešenie práve takýchto dopravných situácií. 

Navrhla, že si to vezme na starosť a zistí viac informácií 

Jurkemík – tiež sa vyjadril svoj názor, že radar nebude mať veľký účinok a skôr by situáciu riešil 

správnym umiestnením zrkadla 

Faktická poznámka – Žiaková – poznamenala, že zrkadlo má význam v lete ale v zime je skoro 

stále zamrznuté 

Na čo pán Murgaš reagoval otázkou, či nie je možné zapojiť ohrievanie napríklad na solárny panel, 

ak také niečo existuje 

Starosta – najideálnejším riešením by bola kombinácia radaru a zrkadla. Radar by aspoň čiastočne 

spomalil autá v smere od Slaskej a v zrkadle by bolo možné skontrolovať čo je za zákrutou. 

Čierny – uviedol, že pri podávaní žiadosti o riešenie situácie vychádzal z informácie o možnosti 

poskytnutia dotácie na umiestnenie radaru. Avšak netrvá striktne na tomto riešení, hlavné podľa 

neho je aby sa urobilo aspoň nejaké opatrenie. Vychádzanie z týchto rodinných domov je 

komplikované a je len šťastím, že sa doteraz nič vážne nestalo. 

Starosta sa zaviazal, že kontaktuje dopravný inšpektorát a požiada o radu a pomoc pri riešení tejto 

žiadosti. Čo podporili viacerý poslanci.  

 

Hlasovanie za vzatie na vedomie žiadosti p. Eduarda Čierneho, Ivany Čiernej a Vratka 

Grolmusa 

Za:  9 – Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 86/2022 bolo prijaté jednohlasne 

 

 

Bod č. 19 – Správa majetku obce –majetko-právne vzťahy 

 

Mária Nárožná 

 

P. Nárožná žiadala o odkúpenie obecného pozemku o výmere 5m2, ktorý sa nachádza pod 

hospodárskou budovou v jej vlastníctve. Zámer prevodu bol schválený na poslednom 

zastupiteľstve a následne bol 15 dní zverejnený na úradnej tabuli. Teraz je potrebné schváliť predaj 

aby mohla byť uzatvorená kúpno-predajná zmluva. 

 

Diskusia -  nikto neprihlásil. 
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Hlasovanie za schválenie prevodu nehnuteľnosti v prospech p. Nárožnej 

Za:  9 – Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 87/2021 bolo prijaté jednohlasne 
 

Dušan Neuschl 

 

p. Neuschl doručil na OcÚ Lutila žiadosť o odkúpenie obecného pozemku. Po kúpe rodinného 

domu s pozemkom na Štefánikovej ulici zistil p. Neuschl, že časť oploteného pozemku je vo 

vlastníctve Obce Lutila. Z tohto dôvodu má záujem o vysporiadanie majetko-právnych vzťahov 

s Obcou a kúpu tohto pozemku. 

Diskusia -  nikto neprihlásil. 

 

Hlasovanie za schválenie prevodu nehnuteľného majetku Obce  

Za:  9 – Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 88/2022 bolo prijaté jednohlasne 
 

 

Bod č. 20 – Žiadosť Rady školy pri Základnej škole s materskou školou v Lutile o delegovanie 

zástupcu zriaďovateľa 

 

Starosta uviedol, že je potrebné delegovať jedného z poslancov Obecného zastupiteľstva ako 

zástupcu Obce Lutila do Rady školy. Na vykonávanie tejto funkcie navrhol Ing. Jozefa Murgaša.  

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za delegovanie Ing. Jozefa Murgaša do Rady školy pri Základnej škole 

s Materskou školou Lutila 

Za:  8 – Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Michal Michalík, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 1- Ing. Jozef Murgaš 

Uznesenie č. 89/2022 bolo prijaté jednohlasne 
 

 

Bod č. 16. – Interpelácia poslancov 

 

K tomuto bodu sa nikto neprihlásil. 
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Bod č. 17. – rôzne, podnety a pripomienky občanov obce, diskusia 

 

Do diskusie sa z radov poslancov prihlásil – Slavomír Pružina, Ján Meliško, Eduard Čierny 

A z občanov p. Olajcová. 

 

Slavomír Pružina – konštatoval, že starosta obce reprezentuje Obec na každom kroku, a Obci chýba 

vozidlo, ktoré by mohol používať. Vyzval teda poslancov aj starostu, aby predložili nejaké návrhy 

na model, značku automobilu, ktorý by bolo vhodné zakúpiť. Zároveň upozornil, že je potrebné 

stanoviť nejakú cenu a spôsob financovania, aby bolo možné prijať nejaké usmernenie 

Faktická poznámka – Žiaková – keďže počas diskusie nie je možné prijať uznesenie, navrhla aby 

sa vecou zaoberali na najbližšom zasadnutí OZ a dovtedy si môže starosta spraviť prieskum trhu. 

Faktická poznámka – Murgaš – uviedol, že vzhľadom na dnešné ceny a že by sa malo jednať 

o automobil 4x4, nie mestské auto, treba počítať so sumou 25 000 - 40 000 € 

 

Ján Meliško – uviedol, že ešte počas predvolebnej kampane ho oslovil p. Senko, ktorý má 

novostavbu rodinného domu v blízkosti Lutilského potoka, že kvôli pokosenej tráve, ktorú obec 

vysýpa v blízkosti potoka  je takmer nemožné v lete stráviť plnohodnotný čas vonku. A požiadal, 

aby sa zamedzilo vyvážaniu bio odpadu na toto miesto.. 

Starosta uviedol, že o probléme vie a zaoberá sa ním. 

 

Eduard Čierny – sa zaujímal, či vzhľadom na rastúce ceny tepla Obec nezvažuje zmeniť spôsob 

vykurovania Základnej a materskej školy. Obec disponuje strojom na výrobu štiepky, ktorá je 

relatívne lacným a výhrevným zdrojom tepla.  

Faktická poznámka – Murgaš – nápad to nie je zlý, ale ako úskalie vidí nájsť zamestnanca, 

„profesionálneho kuriča“, ktorý by to mal na starosti. 

Starosta uviedol, že to by nebol taký problém, aj teraz je v škole zamestnaný človek, ktorý má na 

starosti kúrenie a je 24 hodín k dispozícii. Problém skôr vidí v priestoroch, kde by bolo potrebné 

presúšať drevo pred spracovaním na štiepku ... prisľúbil, že sa návrhom bude zaoberať. 

 

P. Olajcová – sa opäť sťažovala na nefunkčnosť rozhlasu. A chcela vedieť prečo sa obec nezaoberá 

jej žiadosťou o vyriešenie problému s majetkom, keď rieši majetko-právne vzťahy iných občanov.  

Starosta zastavil reč p. Olajcovej, na čo jej pripomenul, že jej problém už bol riešený niekoľko krát, 

ale Obecné zastupiteľstvo nemá v kompetencii jeho riešenie, nakoľko ide o vzťah dvoch 

súkromných osôb. Uviedol, že Obec už niekoľko krát vyzvala p. Olajcovú aby predložila 

akékoľvek doklady, ktoré by podložili jej tvrdenia, to sa do dnešného dňa nestalo. Na čo p. 

Olajcová reagovala, že ona nič predkladať nebude a obec to má vyriešiť lebo má všetko čo 

potrebuje. Starosta ju opäť prerušil, ukončil diskusiu v tejto veci, prisľúbil že problém s rozhlasom 

sa bude riešiť. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bod č. 19. – záver 
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Starosta poďakoval prítomným za účasť, poprial všetkým príjemné prežitie Vianočných 

sviatkov, Veľa šťastia v roku 2023 a ukončil zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Lutile o 18:33 

 

 

 

Zapísala: Ivana Mesiariková 

 

          

 

 

 

Podpísané v Lutile dňa 21.12.2022      

 

                                                                                                           Peter  K n o p p   

            starosta obce 

 

 

 

 

 
 


